

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Ts 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/127 中一級多元學習周學習活動

敬啟者:

為讓同學在實際環境與實踐中,結合多個學習領域的知識、能力、態度及價值觀進行學習,本校將於一月十一日至十七日為中一級同學舉辦「多元學習問」活動。是次活動將由本校各科老師或外間機構導師負責帶領,為同學提供多元化的教育及研習活動。現將有關活動安排詳列如下:

日期	集合時間	解散 時間	活動內容	活動地點	備註
1月11日(星期四)	08:15	16:10	1. 遊走中上環學習簡介 2. 影片拍攝技巧工作坊	本校	
1月12日 (星期五)	08:15	16:45	1. 參觀大館 2. 參觀中環街市	本校及中環	1. 學生需自備金 錢以購買午餐 2. 帶備充足的飲 用水
1月15日(星期一)	08:15	16:10	1. 整理學習成果 2. 影片製作工作坊	本校	
1月16日 (星期二)	08:15	16:10	1. 學習成果展示 2. 遊走中上環路線設計	本校	
1月17日(星期三)	08:15	16:45	1. 遊走中上環	中環及上環	1. 學生需自備金 錢以購買午餐 2. 帶備充足的飲 用水

「多元學習周」會進行各類研習活動,同學必須備妥文具。1月12及17日,學生須穿着整齊的冬季運動服,而1月11、15及16日,學生須穿着整齊的冬季校服。此外,為配合活動安排,午膳供應商將作以下安排,請家長留意:

級別	在校午膳,	學生外出午膳*,
	訂餐如常供應	需自備食物或金錢購買食物
中一	1月11、15、及16日	1月12及17日

另外,為與各界友好分享同學的研習成果,謹訂於一月十九日(星期五)上午十時正至下午十二時四十五分舉行學習成果展示日,歡迎各家長蒞臨指導。

如有查詢,請致電 2461 1555 與馮馨盈老師或金浩暉助理校長聯絡。



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年一月五日



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/127 Variety Learning Week for Form One Students

Dear Parents/Guardians,

To enable students to learn through practical experiences and integrate their knowledge, skills, attitudes, and values from multiple learning domains, our school is organising the "Variety Learning Week" for Form One students from 11 January to 17 January 2024. The Variety Learning Week will be led by the school's teachers or external instructors and will provide students with a wide range of educational and learning activities.

The detailed schedule of the activities is as follows:

Date	Gathering Time	Dismissal Time	Activity Venue Remai		Remarks
11 January (Thursday)	08:15	16:10	Introduction about "Wandering the streets of Sheung Wan and Central" Video-shooting Workshop	School,	
12 January (Friday)	08:15	16:45	Visit to Tai Kwun Visit to Central Market	School, Central	 Students must prepare sufficient funds to purchase lunch for themselves. Please bring sufficient water for the journey.
15 January (Monday)	08:15	16:10	 Organization of Learning Results Video Production Workshop 	School	
16 January (Tuesday)	08:15	16:10	 Exhibition of Learning Results Planning of routes for "Wandering the Streets of Sheung Wan and Central" 	School	



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

17 January	08:15	16:45	1. "Wandering the streets of Central and	1. Studen	nts must
(Wednesday)			Sheung Wan and Central" Sheung Wan	prepar	e
			Learning Activity	suffici	ent funds
				to	purchase
				lunch	for
				themselves.	
				2. Please	bring
				suffici	ent water
				for the journey.	

As various research activities will be conducted in the Variety Learning Week, students must prepare sufficient stationery. On 12 and 17 January, students must appear in neat winter PE uniforms. On 11, 15 and 16 January, students must wear neat winter uniforms.

Please take note of the arrangements out School Lunch Suppliers have made for Form One students:

Students will have lunch at school, and meals	Students shall eat out, and they must bring their
will be provided as usual	own food or funds to purchase lunch
11, 15 and 16 January	12 and 17 January

10:00 to 12:45 of 19 January 2024 (Friday) shall be the Learning Exhibition Day, in which students' learning shall be displayed. Parents are welcome to attend.

Should you have any enquiries, please contact Ms Fung Hing Ying or Assistant Principal Mr Kam Ho Fai via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal